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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2016. május 18. napján, 16:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke  
Koleszár Kázmér bizottság tagja  
Farkas-Gáspár Mónika bizottság tagja 
 
Szakadáti László alpolgármester 
Varga László alpolgármester (1-4. napirendi pontoknál) 
dr. Kovács András jegyző  
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Molnár János városgondnokság vezető (1. napirendi pontnál) 
Mester László kommunikációs tanácsadó  
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
 
 
Sólyomvári Béla: Köszönti a jelenlevőket, és megállapítja, hogy a bizottság három jelenlévő 
taggal határozatképes, az ülést 16:08 órakor megnyitja. Dr. Csath Magdolna és Lóth Gyula 
távollétét jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítésére Farkas-Gáspár Mónika került felkérésre. 
Javasolta, hogy a kiküldött meghívóban szereplő 6. napirendi pontot a bizottság elsőként 
tárgyalja. Az így módosított napirendet teszi fel szavazásra. 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 

Napirend 

1) Az önkormányzat fizikai munkakörben foglalkoztatottainak bérfejlesztéséről 

2) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

3) Beszámoló az Érd Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2015. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről 

4) A közigazgatási bírságokkal kapcsolatos rendeletek módosításáról 

5) Gólyafészek Bölcsőde Alapító okiratának módosításáról 

6) Biatorbágy, Tópark M0-M1 lehajtó (7714 hrsz.) területén létesített NA 300 göv. 
víziközmű vagyon átadásáról 

http://www.biatorbagy.hu/
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7) Pályázat elbírálása Biatorbágy Város Arculati eleminek megújítására 

8) Nagydobrony testvértelepülés támogatásának folytatásáról 

9) A Mancs-Rancs Alapítvány kérelméről 

10)  Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről szóló 6/2016. (II.26.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

11)  Biatorbágyért kitüntetés adományozásáról (zárt ülés) 

12)  Biatorbágy Városért Életműdíj adományozásáról (zárt ülés) 

 

1) Az önkormányzat fizikai munkakörben foglalkoztatottainak bérfejlesztéséről 

Czuczor Orsolya: Biatorbágy Város képviselő-testülete már régóta foglalkozik a fizikai 
munkakörben foglalkoztatottak bérrendezésének kérdésével. Az idei évben a 
költségvetésben e célra elkülönítésre került 22 millió Ft céltartalék. Az előterjesztésben e 
céltartalék az átlagilletményekhez igazítva került felosztásra. Kérte az esetleges más 
szempontok megtételét. 
 
Koleszár Kázmér: Érdeklődött, hogy a 22 millió Ft keretösszeg a 2. féléves bérköltségre 
vonatkozik-e? 
 
Czuczor Orsolya: Az előterjesztésben szereplő számadatok január 1-től 
visszamenőlegesen egy évre vonatkoznak és a járulékokat is magukba foglalják. 
 
Szakadáti László: A táblázatban szereplő felhasználható keretösszeg létszám és átlagbér 
súlyozással került szétosztásra. Szemléltetésképpen kiszámolható, hogy átlagosan ca. 
bruttó 13 ezer Ft bérfejlesztés esik egy dolgozóra havonta. A bérfejlesztés célja azonban 
nem a keretösszeg egyenletes szétosztása, hanem az intézményvezető részére lehetőség 
biztosítása annak felosztására 0-20% közötti eltérítéssel, így biztosítva a lehetőséget a 
minőségi munka jobb megbecsülésére. 
 
Czuczor Orsolya: Fontos kiemelni, hogy nem béremelésről, hanem bérrendezésről van szó. 
Sajnálatos módon igen nagy az intézmények technikai dolgozóinak fluktuációja, illetve nehéz 
a pozíciókra munkavállalót találni. Úgy véli, még a bérfejlesztést követően sem biztos, hogy 
versenyképes fizetést tudunk kínálni, főleg a jól képzett szakmunkások körében. Kifejtette, 
hogy a táblázat adatai az intézményvezetőkkel egyeztetésre kerültek. 
 
Mester László kommunikációs tanácsadó megérkezik a bizottság ülésére (16:17 órakor). 
dr. Kovács András jegyző megérkezik a bizottság ülésére (16:18 órakor). 
Varga László alpolgármester megérkezik a bizottság ülésére (16:20 órakor). 
 
Sólyomvári Béla: Jelezte, hogy a bizottság táblázatos formában kimutatást kért az előző 
évek fluktuációjáról ezekre a munkakörökre vonatkozóan. Ez az előterjesztésből kimaradt. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Véleménye szerint amennyiben az intézményvezető dönt a 
bérrendezés munkavállalók közötti elosztásáról, elősegítheti a további fluktuációt, hiszen aki 
kisebb mértékű emelésben részesül, esetlegesen felmondhat és a helyére az alacsony bér 
miatt nehéz lesz munkaerőt találni. 
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Czuczor Orsolya: Az előterjesztés készítésekor felmerült ez a probléma, ezért az 
intézményvezetői hatáskört azzal igyekeznek keretek közé szorítani, hogy maximalizálásra 
került az adható százalék mértéke. 
 
Molnár János: Fontosnak tartja az intézményvezető által meghatározott bérdifferenciálást, 
hiszen minden munkavállalónak az érdeme, munkához való hozzáállása szerint kell 
részesülnie benne, nem pedig egyéb szempontok (pl. a fennálló munkaviszony hossza) 
alapján. 
 
Szakadáti László: Fontosnak tartja az intézményvezetők figyelmének felhívását arra, hogy 
nagy gonddal állapítsák meg az általuk jónak tartott arányokat és figyeljék azok hatását, 
hiszen ez egy érzékeny pontja a gazdálkodásunknak és viszonylag sok munkavállalót érint. 

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta. Tekintettel arra, hogy 
határozati javaslat nem készült a tárgyban, ezért az előterjesztésben szereplő táblázat 
elfogadását bocsátotta szavazásra és javasolta a döntési jogosultság biztosítását az 
intézményvezetők részére a keretösszeg munkavállalók közötti felosztására oly módon, hogy 
az adható emelkedés mértéke 0-20% közötti legyen. 

Szavazás: 
 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
56/2016. (V. 18.) határozata 

 
Az önkormányzat fizikai munkakörben foglalkoztatottainak bérfejlesztéséről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az önkormányzat fizikai 
munkakörben foglalkoztatottainak bérrendezéséről szóló előterjesztést. A Bizottság 
támogatja az érintett munkavállalók bérkompenzációját az előterjesztésben szereplő táblázat 
adatai alapján és javasolja az intézményvezetők részére a döntési jogosultság biztosítását a 
keretösszeg munkavállalók közötti felosztására azzal, hogy az adható emelkedés mértéke 0-
20% közötti legyen. 

Molnár János városgondnokság vezető távozik a bizottság üléséről (16:26 órakor). 

 

2) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat és intézményei bankszámláinak egyenlege a mai 
napon 238,716 mFt, ezzel szemben a lejárt fizetési határidejű szállítói tartozások összege 
5,380 mFt, kiegyenlítésük folyamatban van. Az elkülönített pénzeszközök bankszámláinak 
egyenlege 391,846 mFt, a rövid lejáratú betétek állománya pedig 550 mFt.  
Május hónapban a költségvetést érintő napirendi pontok az alábbiak: 

- betegelégedettségi kérdőív megjelenítésével kapcsolatos kérdések, költségigénye: 
ca. 600 eFt a tartalékkeret terhére. 

- krízishelyzetben lévő családok átmeneti elhelyezése: pontos összeg nem áll 
rendelkezésre, a tartalékkeretet fogja csökkenteni. 

- A Peca-tó működési rendjének kérdése: 1,7 mFt-ot köt le a pályázati önerő 
tartalékkeretből. 
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- Madár-forrás problémakör megoldása kapcsán a csapadékvíz-elvezetési tervek 
elkészítésének költségvonzata 4,5 mFt, mely a beruházási, tervezési keretösszeget 
fogja jelentős mértékben csökkenteni. 

 
Sólyomvári Béla: kifejezte abbéli aggodalmát, hogy a százalékos adatok alapján az 
adóbevételi terv várhatóan nem fog teljesülni. 
 
dr. Kovács András: Felhívta a figyelmet arra, hogy a tavalyi évhez képest megközelítőleg 
200 mFt-tal emelkedett az iparűzési adóbevételi terv, így ebből adódik a százalékos érték 
elmaradása az előző évhez viszonyítva. Azonban a teljesítés összegszerűen 20 mFt-tal 
emelkedett 2015. évhez képest. Az adóügyi osztályvezetővel egyeztetve a jelenlegi kilátások 
alapján az adóbevételi terv év végéig várhatóan teljesülni fog. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és 
megköszönte a tájékoztatót.  
 
 
3) Beszámoló az Érd Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2015. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről 
 
 
Sólyomvári Béla: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta a beszámolót.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

57/2016. (V. 18.) határozata 
 

Beszámoló az Érd Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2015. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és elfogadja az Érd Hivatásos 
Tűzoltó-parancsnokság 2015. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

4) A közigazgatási bírságokkal kapcsolatos rendeletek módosításáról 
 
Sólyomvári Béla: Szövegszerű javaslatot kér a jegyzőtől a Rendelet1 10/A.§ kapcsán: célja, 
hogy azon zöldterületek, melyekre járművel behajtani, parkolni, azon megállni tilos, 
kerüljenek tételesen meghatározásra és megjelölésre.  
 
dr. Kovács András: A képviselő-testület kiemelten közcélú zöldterületnek minősíthet 
bizonyos – helyrajzi számmal megjelölt – helyszíneket, melyeken való parkolás bírsággal 
sújtható. Javasolta, hogy a helyi kiemelten közcélú zöldterületek a rendelet mellékletében 
kerüljenek tételesen felsorolásra. 

Sólyomvári Béla: Javasolja, hogy a rendeletben kerüljön meghatározásra a kiemelten 
közcélú zöldterület fogalma, melynek megrongálása (járművel való behajtás, parkolás) 
bírság kiszabását eredményezze. Az önkormányzat által kiemelten közcélú zöldterületeknek 
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minősített helyszíneket a rendelet melléklete tételesen tartalmazza. Emellett a kiemelten 
közcélú zöldterületek táblával legyenek megjelölve egyrészt figyelemfelhívó jelleggel, 
másrészt pedig a bírság kiszabásának feltételeként. 

Mester László: Érdeklődött, hogy a kiemelten közcélú zöldterületek (pl. Füzes-patak partja) 
igénybe vehetők-e eseti jelleggel kiemelt események, rendezvények alkalmával? 
 
dr. Kovács András: Válaszában elmondta, hogy tulajdonosi hozzájárulással lehetőség nyílik 
az adott terület használatára, ehhez természetesen engedélyt kell kérni. 

Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy a Rendelet1 11.§ -ból kerüljön ki a (6) és (9) bekezdés. 

Varga László alpolgármester távozik a bizottság üléséről (16:46 órakor). 
 
Szakadáti László: Javasolta, hogy a hivatal dolgozza ki a közterületi faültetés, -ápolás, 
kezelés és hasznosítás rendjét és foglalja bele a rendeletbe. 
 
Mester László: Javasolta, hogy a rendelet módosítása esetén valamennyi kapcsolódó helyi 
határozat, rendelkezés kerüljön felülvizsgálatra és aktualizálásra, illetve jogharmonizációra, 
hogy teljes mértékű összhangban legyenek egymással.  
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy a bizottság részéről további kérdés, hozzászólás 
nem volt, a vitát lezárta és a módosító rendelettervezetet az elhangzott négy javaslattal 
kiegészítve tette fel szavazásra.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

58/2016. (V. 18.) határozata 
 

A közigazgatási bírságokkal kapcsolatos rendeletek módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a közigazgatási bírságokkal 
kapcsolatos rendeletek módosításáról szóló előterjesztést és javasolja a módosító rendelet 
megalkotását az alábbi kiegészítésekkel, módosításokkal: 

- a rendelet egészüljön ki a kiemelten közcélú zöldterület fogalmával, melyre járművel 
behajtani, parkolni, azon megállni tilos (Rendelet1 10/A.§). A rendelkezés 
megsértése bírság kiszabását eredményezze. Az önkormányzat által kiemelten 
közcélú zöldterületeknek minősített helyszíneket a rendelet melléklete tételesen 
tartalmazza. Emellett a kiemelten közcélú zöldterületeket táblával kell megjelölni 
egyrészt figyelemfelhívó jelleggel, másrészt pedig a bírság kiszabásának 
feltételeként. 

- A Rendelet1 11.§ -ból kerüljenek ki az alábbi bekezdések: 
o (6) Zöldterületen labdajátékokat folytatni, kerékpárral közlekedni és 

gördeszkázni csak az arra kijelölt helyen és mások testi épségére figyelemmel 
lehet. 

o (9) Tavakban fürdeni vagy bármilyen módon azok vizébe lépni tilos. 
- a rendelet térjen ki a közterületi faültetés, -ápolás, -kezelés és hasznosítás rendjére. 
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- valamennyi kapcsolódó önkormányzati rendelet kerüljön felülvizsgálat alá és 
történjen meg azok rendelkezéseinek összehangolása, harmonizációja. 

 

5) Gólyafészek Bölcsőde Alapító okiratának módosításáról 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és a 
Gólyafészek Bölcsőde Alapító Okiratának módosításáról szóló határozati javaslatot, a 
Gólyafészek Bölcsőde Módosító okiratának elfogadásáról szóló határozati javaslatot, 
valamint az Alapító okirat elfogadásáról szóló határozati javaslatot egyben tette fel 
szavazásra. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

59/2016. (V. 18.) határozata 
 

Gólyafészek Bölcsőde Alapító okiratának módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Gólyafészek Bölcsőde Alapító 
Okiratának módosításáról szóló előterjesztést és mindhárom kapcsolódó határozati 
javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 

 

6) Biatorbágy, Tópark M0-M1 lehajtó (7714 hrsz.) területén létesített NA 300 göv. 
víziközmű vagyon átadásáról 

 
Szakadáti László: Egyszer már megállapítottuk, hogy a szóban forgó víziközművet műszaki 
bizonylattal átvette a Fővárosi Vízművek. Ezért aztán nincs okunk sem szakmailag, sem 
vagyonhasználati, gazdálkodási szempontból a vagyonátadás jogosultságában kételkedni.  
 
Czuczor Orsolya: A szóban forgó vagyonátadás megtörtént az önkormányzat felé, ezen 
részt vett a Fővárosi Vízművek is, mint üzemeltető. Azonban az önkormányzatnak 
szerződéses formában kell továbbadni ezt a vagyont üzemeltetésre.  
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, ezért szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot. 
 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

60/2016. (V. 18.) határozata 
 

Biatorbágy, Tópark M0-M1 lehajtó (7714 hrsz.) területén létesített NA 300 göv. 
víziközmű vagyon átadásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy, Tópark M0-M1 
lehajtó (7714 hrsz.) területén létesített NA 300 göv. víziközmű vagyon átadásáról szóló 
előterjesztést és támogatja a Budaörs Város közigazgatási területén létesített vízelvezető-
rendszer víziközműnek Fővárosi Vízművek részére történő átadásáról szóló határozati 
javaslat elfogadását. 

 

7) Pályázat elbírálása Biatorbágy Város Arculati elemeinek megújítására 

Mester László: Időközben egyeztetett professzor Dr. Bertényi Iván történésszel, aki 
heraldikai  szempontból vizsgálta a beérkezett pályázatokat. Az 1. számú pályázó anyagát 
gyakorlatilag heraldikailag elfogadhatatlannak tartja mindamellett, hogy nagyon szépek a 
rajzok. A 2. és 3. pályázónál is talált heraldikai hibákat, egyik sem tökéletes. Ő a 2. 
pályázónak a terveiben látja a továbblépés lehetőségét és a bizottságra, illetve 
tulajdonképpen a képviselő-testületre bízza azt, hogy melyiket érdemes továbbgondolni.  

Sólyomvári Béla: Kifejtette, hogy a 2. pályázat nyerte el a tetszését, azon belül viszont nem 
tud egyelőre választani, a zöld-narancssárga zászlószínt viszont meglepőnek tartja. 

Koleszár Kázmér: Jó szívvel támogatja a 2. pályázó anyagát azzal, hogy a heraldikai 
szakértő bevonásával a címer további kidolgozását ajánlja.  

Farkas-Gáspár Mónika: A 2. pályázati anyagot tartja továbbgondolásra 
legelfogadhatóbbnak, hiányolja viszont annak magyarázatát, hogy a kettes címertervnek 
miért került korona a tetejére. A 2. pályázó munkáján belül az első a tetszetősebb, ahol a 
szőlő körbevonja a pajzsot.  

Mester László: Célja a heraldikai szakértő szakértelmének igénybevétele a címer 
továbbgondolásban. Kéri, hogy gondolja át a bizottság, hogy a szakértői javaslattal 
összhangban a 2. pályázónak a pályaművét tartja-e továbbgondolásra alkalmasnak. 
Hozzáteszi, hogy három díj kiosztására van lehetőség, amellyel egyúttal a jogdíjat is 
megvásárolja az önkormányzat, tehát azt követően szabadon felhasználhatóak a 
címerrészletek.  

Sólyomvári Béla: Javaslata a pályázók sorrendjére az alábbi: I. helyezett: 2. pályázó, II. 
helyezett: 3. pályázó, III. helyezett: 1. pályázó. Feltette a kérdést, vajon volt-e Biatorbágynak 
címere a korábbi időken, évszázadokkal ezelőtt? 

Mester László: Mivel Bia és Torbágy 1966-ban egyesült, ezért több száz évvel ezelőtt nem 
lehetett címere, Biának és Torbágy erdőnek azonban voltak jelképei, amelyek 
pecsétnyomatokban megtalálhatók, és korábbi előterjesztésekben be is mutatott: így például 
a rózsa, ami pipacsra hasonlít, az evőeszköz, ami egy eke, és egy csoroszlya. A korona, 
amely Herceghalmot jelképezi a biai részen. Ezeket használták föl annak idején a '90-es 
évek elején a jelenlegi címerábrázolásnál. Ugyanúgy a három búzaszál is a régi címerből 
való. A jelképeknek viszont nem volt színük. Felhívta viszont a figyelmet arra, hogy a 
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pályázati kiírás lényege Biatorbágy címerének a megújítása. Tehát a hangsúly nem a 
hagyományos címer-elemeken van. A város 50. évfordulójára készülünk, és várossá lettünk, 
így a városnak a jellemzői most már nem a búza és nem a kasza.  
  
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta, és szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot az általa korábban javasolt pályázati sorrenddel kiegészítve. Ezenkívül 
a pályázó vegye figyelembe a heraldikai szakértő véleményét a pályamű 
továbbgondolásakor, valamint a bizottság javasolja – amennyiben van rá lehetőség és a 
művészi alkotói szabadságot nem befolyásolja - törekedjen hagyományos elemek (pl. 
korona, búza) használatára is. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

61/2016. (V. 18.) határozata 
 

Pályázat elbírálása Biatorbágy Város Arculati elemeinek megújítására 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város címerének és 
zászlajának megújítása pályázat elbírálásáról szóló előterjesztést. A Bizottság a kapcsolódó 
határozati javaslathoz az alábbi kiegészítéseket kívánja tenni: 

- A Bizottság a pályázók sorrendjére az alábbi javaslatot teszi: 

I. helyezett: 2. pályázó 
II. helyezett: 3. pályázó 
III. helyezett: 1. pályázó. 

- A Bizottság az első helyezett pályaművét továbbgondolásra alkalmasnak ítéli a heraldikai 
szakvélemény figyelembevételével. Javasolja továbbá, hogy a pályázó a további kidolgozás 
során törekedjen hagyományos elemek használatára is. 

 

8) Nagydobrony testvértelepülés támogatásának folytatásáról 

Sólyomvári Béla: Hozzászólás, kérdés nem volt, ezért szavazásra tette fel az 
előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

62/2016. (V. 18.) határozata 
 

Nagydobrony testvértelepülés támogatásának folytatásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Nagydobrony testvértelepülés 
támogatásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 

 

9) A Mancs-Rancs Alapítvány kérelméről 

Koleszár Kázmér: Javasolja felhívni az alapítvány figyelmét az önkormányzat által civil 
szervezetek részére fenntartott pályázati lehetőségre. 
 
Szakadáti László: Támogatja a leolvasó készülék megvásárlását. 
 
Czuczor Orsolya: Felhívta a figyelmet arra, hogy civil szervezetként a Biatorbágy Város 
pályázati rendszeréről és támogatási rendjéről szóló önkormányzati rendelet keretében van 
lehetőség támogatás igénybevételére. 
 
Szakadáti László: Elképzelhetőnek tartja, hogy az alapítvány lekésett a pályázatról, vagy 
nem jutott eszébe ez a lehetőség. Mivel véleménye szerint az alapítvány önkormányzati 
feladatot lát el az állatvédelem területén, ezért fenntartja korábbi álláspontját. Nem lát 
kivetnivalót abban, ha az önkormányzat ebben az esetben kivételt tesz és a pályázati 
rendszeren kívül támogatja a készülék megvásárlását, mivel az az önkormányzat tulajdonát 
képezi.  
 
Sólyomvári Béla: Egyetért Koleszár Kázmér felvetésével, miszerint az alapítvány éljen a 
jövő évi pályázati lehetőséggel. Ennek értelmében javasolta a kérelem elutasítását a „B” 
határozati javaslatnak megfelelően. 
 
Mester László: Határozott álláspontot kér a bizottságtól, amely nem a kérelem tárgyára, 
hanem annak módjára vonatkozik. 
 
Koleszár Kázmér: Jelezte, hogy Sólyomvári Béla javaslatát támogatja. 
 
dr. Kovács András: Véleménye szerint a kért összegű támogatás az állatvédelem 
problémáját nem oldja meg. Az állatvédelem támogatását szélesebb körben kellene 
megvizsgálni és – az érintettekkel egyeztetve - egy más koncepció mentén döntéseket 
hozni. Ez itt most nem az a fórum, ahol az állatvédelem támogatásáról dönteni tudnánk. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel több hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és a kérelem 
elutasításáról szóló „B” határozati javaslatot tette fel szavazásra, azzal a kiegészítéssel, 
hogy az alapítvány jövőre nyújtsa be pályázatát a civil szervezetek részére nyújtott 
önkormányzati támogatás elnyerésére. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 



 

10 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

63/2016. (V. 18.) határozata 
 

A Mancs-Rancs Alapítvány kérelméről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Mancs-Rancs Alapítvány 
kérelmét és a „B” határozati javaslatot ajánlja elfogadásra a képviselő-testület felé azzal a 
figyelemfelhívással kiegészítve, hogy jövő évben nyújtsa be pályázatát az évente 
meghirdetésre kerülő Biatorbágyon működő civil szervezetek részére nyújtott önkormányzati 
támogatás elnyerésére. 

 

10) Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről szóló 6/2016. 
(II.26.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Czuczor Orsolya: Az előterjesztés 1-11. pontjai képviselő-testületi döntésen alapulnak, a  
12-13. pontokra nincs külön testületi döntés. Egyikük a pünkösdi nyitott pincék 
programsorozat forrásának az átcsoportosítása a civil támogatási keretből a Faluházhoz.  
A másik pedig a Viadukt Sport Nonprofit Kft. tőkerendezése. A Kft.-nek az elszámolt 
értékcsökkenés következtében 1.663 eFt vesztesége keletkezett, amit az önkormányzatnak, 
mint tulajdonosnak vissza kell pótolnia az általános tartalékkeret terhére. A képviselő-
testületi ülésre bekerülhetnek továbbá a bizottságok által megszavazott feladatok.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és szavazásra tette fel a 
költségvetést módosító rendelet megalkotását. 

Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
64/2016. (V. 18.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről szóló 6/2016. (II.26.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 
2016. évi költségvetéséről szóló 6/2016.(II.26.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést és támogatja a módosító rendelet megalkotását.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, 17:34-kor zárt ülést rendelt el.  

kmf. 

 

 Sólyomvári Béla  Farkas-Gáspár Mónika   
 bizottsági elnök bizottsági tag 


